
 
 
Verslag overleg Buurtcontactpersonen Wederzijds, eerste uur samen met het 
Bestuur 
 
 
Datum:  22 oktober 2024 
Deelnemers:  Anneke van Kempen, Ineke Priem, Yvonne Hesterman 

(voorzitter), Anneke Helder, Regina Visscher (ook bestuurslid), 
Marijke Stringa (gastvrouw en verslag),  

Afwezig: Corrie van Egmond, Marjolein la Maire 
Bestuur: Wout Zinkhorst, Jita Hoogerduijn (voorzitter 1e deel), Sturla 

Spans, Riet van Mourik 
 
1. Opening 
 
Yvonne heet de aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder het bestuur.  
Jita krijgt het woord. 
 
2. Vaststelling agenda 
 
3. Mededelingen 
 
Afmelding Marjolein en Corry. Elga Klein Kranenborg is gestopt als contactpersoon. 
 
4. Inhoudelijke punten 
 
-  Groei vereniging 
Is het aantal leden binnen de verschillende buurten nog te hanteren: 
Zeehelden enzo: 44 leden, communicatie via mail en app 
Tuindorp-(Oost): 49 leden, communicatie alleen op app, waaraan 95% van de leden 
is toegevoegd. Heel soms contact via de mail. 
Voordorp/Veemarkt: communicatie via mail, bij bijzonderheden via app 
Votulast: 46 leden, communicatie via mail en app 
Wittevrouwen: nog geen 30 leden, communicatie via mail en app 
 
De contactpersonen vinden het aantal leden binnen de buurt hanteerbaar.  
De vereniging groeit, maar langzaam. Afgesproken wordt een vinger aan de pols te 
houden en aan te geven wanneer het lastig wordt. 
 
- Interne structuur 
Er circuleren twee (deels) verschillende functieomschrijvingen voor de 
contactpersonen. Die van het HH reglement wordt aangehouden. Op de site zal 
worden verwezen naar het HH reglement. 
Actie: Yvonne. Klaar: Functieomschrijving vanuit HH reglement wordt gehanteerd. 
Hier wordt naar verwezen op de website bij Verenigingsinformatie > 
buurtcontactpersonen. 



 
In de functiebeschrijving staat een termijn vermeld voor de contactpersonen. We 
spreken af dat dit niet zo strikt genomen moet worden als bij het bestuur. 
Vers bloed is overigens zeer welkom 
 
- Op de site staat vermeld dat we een coöperatie zijn. 
Dat klopt niet, Wederzijds is een vereniging. (Wederzijds zal ook geen politieke 
uitspraken doen.) Moet worden aangepast op de site 
Actie: bestuur 
 
- Nieuwe leden activeren 
In de welkomstbrief voor nieuwe leden wordt een alinea opgenomen waarin wordt 
aangemoedigd om zelf ook te bieden en niet alleen van eigen behoefte uit te gaan. 
Actie: Marijke 
 
- Eigen huiskamer is geen issue meer 
 
- Voortgang website 
Komt aan de orde tijdens de ALV op 6 november. 
Tipje van de sluiter: er zal een gebruikersgroep worden geïntroduceerd waarin bij 
voorkeur niet-digitaal vaardige leden zitting kunnen nemen. 
Kijk even binnen je eigen buurt of je denkt dat daar geschikte leden voor zijn. 
Aanmelden bij Peter Straatman. 
Actie: allen. Yvonne een lid aangemeld bij Peter 
 

- Samenwerking 3e helft 
De samenwerking bestaat vooralsnog uit het beschikbaar stellen van ruimte voor de 
lezingen, die ook toegankelijk zijn voor leden 3e helft. 
Omdat bij WZ niet altijd alle relevante activiteiten uit de wijk bekend zijn, en we de 
communicatie daarover willen verbeteren heeft Jita binnenkort overleg met 3 dames 
van Dock.  
Ieder kan zelf ook activiteiten melden bij Judith voor de nieuwsbrief. Duidelijk moet 
wel zijn dat dit geen commerciële activiteiten mogen zijn. Judith daarvan op de 
hoogte gebracht. 
Actie: bestuur. 
 
- Er is een kleine attentiepotje (inclusief de kerstattentie) van 2,50 per lid. Dit 
mag naar behoefte worden 
uitgegeven. Declaraties naar Wout. 
 
- Verbreding actieve leden 
Per april 2025 zijn er twee vacatures: penningmeester en secretaris.  
Soms willen mensen wel, maar moeten ze even gepusht worden.  
Functieprofielen worden opgesteld en gaan met de stukken mee voor de ALV in 
november.  
Verkiezing is op de ALV van april. 
 
- 15 januari is er weer een bijeenkomst voor actieve leden in het Pannendak 
 



 
 
 
 
 
 
7. vervolg overleg contactpersonen 
 
- Vaststellen agenda 
Terugblik jubileumfeest 
 
 
- Invloed van groei Wederzijds op het bijwonen van de buurtbijeenkomsten 
Dit is het vorige uur aan de orde gekomen. 
Eigenlijk is het geen probleem. Het aantal bezoekers van de bijeenkomsten varieert 
van 7 tot zo’n 15 personen.  
 
- Groepsvorming tijdens grote borrel 
Dit is vooral voor nieuwe leden wel een probleem. Voorstel is om af en toe iets te 
organiseren waardoor de leden niet direct kunnen aansluiten bij het hun bekende 
groepje. Er bestaat een clubje dat zich hierover zou buigen.  
Actie: Anneke Helder 
 
N.a.v. de ondernomen actie: Navraag leert dat dit groepje zich met name bezighoudt 
met het organiseren van specifieke activiteiten voor de ‘grote borrel’. Het bestuur 
vindt ook niet dat dit een taak is van het bestuur, maar iedereen zou zich moeten 
openstellen voor de ander: praat eens met iemand die je niet kent. 
 
- Eindejaarsattentie  
Dit jaar is er per lid 2,5 euro beschikbaar voor lief en leed, inclusief een 
eindejaarsattentie, dit kan naar behoeven worden uitgegeven door de 
buurtcontactpersonen. Sommigen zijn al bezig met de organisatie: kaarten 
maken/haken, kerstattentie kopen, en/of een borrel organiseren. 
 
- Cluster een op een 
Het blijkt toch lastig om mensen aan elkaar te koppelen: dat heeft ook te maken met 
of het wel ‘klikt tussen personen. 
Bij het cluster staan 17 mensen ingeschreven, dus daar zou uit geput moeten 
worden. Anneke H en Anneke K trekken de kar. 
 
- Ontwikkelingen in de buurten 
Zeehelden enzo (Anneke H. en Marijke) 
Wel een buurt met ‘lastige’ gevallen, ook wel wat meer behoeftige leden. 
Maar het is zeker hanteerbaar. 
 
Votulast (Anneke van K.) 
Elga heeft zich afgemeld als buurtcontactpersoon en Anneke van K vraagt zich af 
hoe ze aan een nieuwe ‘collega’ komt. Ze zal een mailtje sturen binnen de buurt met 
de vraag wie zich wil aanmelden. 
Afscheid van Elga is op vrijdag 1 november 17 uur in Averechts, Lijsterstraat 49. 



Wie wil komen is welkom. Anneke H zorgt voor een bloemetje. Ieder draagt bij.  
 
Tuindorp-(Oost) (Yvonne en Corrie) 
Loopt goed. We hebben sinds kort een lief en leed commissie wiens acties worden 
gewaardeerd.  
 
 
Voordorp/Veemarkt (Regina) 
Loopt 
 
 
Wittevrouwen (Ineke en Marjolein) 
Kijken bij aanmelding direct of een nieuw lid een actief lid kan/wil zijn. 
 
 
- Terugblik op Jubileumfeest 
Iedereen heeft zich goed geamuseerd op het feest: goede opkomst, prima sfeer, 
gevarieerd programma. En natuurlijk zijn er ‘leerpuntjes’, die niet hier besproken 
hoeven te worden. 
 
Yvonne sluit de vergadering en dankt ieder voor haar aanwezigheid. 
 
 
 
Volgende bijeenkomst is op dinsdag 8 april van 15.00 tot 16.30 uur bij Yvonne 
op de Sjollemalaan 10. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   


